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ZAPISNIK 

 

3. seje sveta zavoda, ki je bila v torek, 25. 9. 2018 ob 17. uri v zbornici šole. 

 

Prisotni člani: Tatjana Habjanič, Natalija Glažar, Peter Vauda, Jožica Lešnik, Franc Krajnc, 

Urška Medved, Martina Klemen, Dragica Rozman, Peter Marčec, Vesna Mesarič Lorber, 

Viktorija Vrabl 

 

Upravičeno odsotni člani: Ivan Ogrinc 

 

Potrjeni dnevni red: 

 

1. Potrditev predloga dnevnega reda 

2. Pregled sklepov zadnje seje in potrditev zapisnika 

3. Pedagoško poročilo o realizaciji LDN za šol. leto 2017/18 za šolo in vrtec 

4. Letni delovni načrt za šolsko leto 2018/19 za šolo in vrtec 

5. Publikacija za vrtec 

6. Razno. 

 

 

K točki 1 

 

Predsednica Sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič pozdravi vse prisotne in prebere dnevni red 3. 

seje Sveta zavoda. Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

K točki 2 

Predsednica Sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič prebere sklepe zadnje seje. Vsi sklepi so bili 

realizirani. Zapisnik zadnje seje je potrjen. 

 

 



K točki 3 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber poda Pedagoško poročilo o realizaciji LDN za šolsko 

leto 2017/18 za šolo. V njem predstavi realiziran program dela, učni uspeh, projekte, 

tekmovanja, prireditve, šolsko prehrano, učbeniški sklad, sodelovanje s starši, itd. 

Ga. pomočnica ravnateljice za vrtec Viktorija Vrabl poda Pedagoško poročilo o realizaciji 

LDN za šolsko leto 2017/18 za vrtec. 

G.  Albin Dobnik pove, da so bile na seji sveta staršev pripombe na rezultate NPZ. 

Ravnateljica pojasni, da so rezultati na NPZ primerljivi z ocenami, ki jih dosegajo učenci pri 

rednem pouku.  

1. SKLEP: Člani sveta zavoda podajo soglasje k Pedagoškemu poročilu o realizaciji LDN za 

šolsko leto 2017/18 za šolo in vrtec. 

K točki 4 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber poda Letni delovni načrt za šolsko leto 2018/19 za 

šolo. 

Ga. pomočnica ravnateljice za vrtec Viktorija Vrabl poda Letni delovni načrt za šolsko leto 

2018/19 za vrtec. 

2. SKLEP: Prisotni člani sveta zavoda soglasno potrdijo LDN za šolsko leto 2018/19 za šolo 

in vrtec. 

G. Albina Dobnika zanima, če se je povprečna ocena na učenca za »odlični uspeh« dvignila iz 

4,6 na 4,7? Kaj pomeni ta sprememba za učence, ki so do sedaj bili »odlični« s povprečno 

oceno 4,6? Ali se bodo lahko na koncu šolanja vpisali v zlato knjigo? 

Odgovor podata ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber in ga. Urška Medved. Povesta, da se 

bo povprečje spremenilo v šolskem letu 2018/19 iz 4,60 na 4, 70 in da se bo pri vseh učencih 

upoštevalo povprečje ocen 4,6 za prejšnja leta. Tako se bodo v Zlato knjigo lahko vpisali 

učenci, ki so prejšnja leta imeli povprečje 4,6, od letošnjega šolskega leta pa velja povprečje 

ocen 4,70. 

G. Albin Dobnik vpraša tudi kako je s pretežkimi šolskimi torbami? 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove, da učenci lahko pustijo knjige v šoli v omaricah. 

Za učence od 6. do 9. razreda je šola nabavila dodatne učbenike za MAT, ki jih učenci dobijo 

za na klop pri pouku. Tako lahko svoj učbenik  za MAT pustijo doma.   

K točki 5 

Ga. pomočnica ravnateljice za vrtec Viktorija Vrabl pove, da pripravljajo izdajo Publikacije 

za vrtec in potrebujejo v s skladu 3. členom Pravilnika o publikaciji soglasje članov sveta 

zavoda. Po kratki predstavitvi publikacije se sprejme naslednji 



3. SKLEP: Člani sveta zavoda podajo soglasje k izdaji Publikacije za vrtec. 

 

K točki 6 

G. Albina Dobnika vpraša predstavnike občine, kako je s potopnim valjem, ki bi se naj naredil 

pred šolo in z izgradnjo terase za oranžno igralnico? 

G. Franc Kranjc pove, da niso bili seznanjeni z nobeno izgradnjo potopnega valja in tudi ne z 

izgradnjo terase za oranžno igralnico. 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove, da je z izgradnjo potopnega valja bil seznanjen 

g. Slavko Burjan. Pred vhodom so se postavili znaki prepovedana vožnja in parkiranje pred 

vhodom v vrtec in pot je zaprta tudi z vrvico. Na šoli sem jim je bolj kot potopni valj bilo 

pomembno, da se uredi pločnik pred šolo, saj je bila to ena najbolj kritičnih točk. 

Glede terase za oranžno igralnico pa pove, da se je v vrtcu dogradila nova igralnica kar je 

prav tako bilo bolj pomembno, ker smo lahko sprejeli več otrok z domače občine v vrtec. 

G. Franc Krajnc pove, da je potrebno za vsako stvar na občino podat pobudo in se potem vidi, 

če je finančno pobuda izvedljiva.  

Ga. Tatjana Habjanič se vsem zahvali za sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.30. uri. 

 

Zapisala                                                                                               Predsednica sveta zavoda 

Natalija Glažar                                                                                          Tatjana Habjanič 

 


